
Z A P I S N I K
sa 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića održane dana 09. srpnja 2018. godine
u Gradskoj vijećnici Grada Gospića, Budačka 55 u Gospiću, s početkom u 16.00 sati

Sjednici su nazočni članovi Gradskog vijeća:1. Petar Radošević, 7. Vlatka Devčić - Stilinović, 13. Nada Alić,2. Zdravko Župan, 8. Petar Đapić, 14. Katarina Laktić,3. Petar Krmpotić, 9. Marijan Brkljačić, 15. Maria Ćaćić,4. Anela Serdar Pašalić, 10. Vladimir Jurčić, 16. Josip Župan stigao na AD -1.5. Jadranka Pejnović, 11. Josip Šaban,6. Ivan Bronzović, 12. Ivan Nekić,Sjednici nije nazočna vijećnica Ana Šikić Rosandić – ispričala se.
Sjednici su još nazočni:1. Karlo Starčević, gradonačelnik Grada Gospića, 5.Ivana Kaleb – Asić, pročelnica,2. Ivica Tomljenović, zamjenik Gradonačelnika, 6. Josip Marković, pročelnik,3. Kristina Prša, zamjenica Gradonačelnika, 7.  Mandica Ratković, službenica Tajništva,4. Slaven Stilinović, pročelnk – tajnik, 8. Katarina Konjikovac, službenica Tajništva.Pročelnik – tajnik g. Stilinović utvrdio je kvorum te konstatirao da je na 10. sjednici nazočno 15 vijećnika,a odsutna 2 vijećnika te da se mogu donositi pravovaljane odluke.Predsjednik vijeća g. Radošević , pozdravio je nazočne te je za 10. sjednicu, sazvanu po hitnompostupku, predložio sljedeći

D n e v n i    r e d1. Izvješće Mandatnog povjerenstva o početku mirovanja mandata člana Gradskog vijeća i početkuobnašanja mandata zamjenika člana Gradskog vijeća te donošenje Zaključka o primanju na znanjeizvješća Mandatnog povjerenstvaIzvjestitelj: ANELA SERDAR PAŠALIĆ2. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o dodjelibespovratnih sredstava za projekte financiranje iz Europskih strukturnih i investicijskoh fondova ufinancijskom razdoblju 2014. – 2020. KK.06.1.2.02.0006, Promicanje održivog razvoja krozrevitalizaciju i povećanje privlačnosti šume JasikovacIzvjestitelj: KRISTINA PRŠA3. Razmatranje i i usvajanje prijedloga Odluke o davanju suglasnosti za prijavu na natječaj iz Programaruralnog razvoja RH za razdoblje 2014. – 2020.Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA
Jednoglasno sa 15  glasova “za” usvojen je predloženi Dnevni red.U nastavku sjednice stigao je i vjećnik Josip Župan te je rad sjednice nastavljen sa 16 nazočnih vijećnika.
Ad – 1Izvješće Mandatnog povjerenstva o početku mirovanja mandata člana Gradskog vijeća i početkuobnašanja mandata zamjenika člana Gradskog vijeća te donošenje Zaključka o primanju na znanjeizvješća Mandatnog povjerenstva
Izvjestitelj: ANELA SERDAR PAŠALIĆ – podnoseći predmetno Izvješće istaknula je da je 07. lipnja 2018.
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godine vijećnica Katarina Laktić neizabrana kandidatkinja s kandidacijske liste HSP-a dostavila predsjednikuGradskog vijeća zahtjev za stavljanje mandata u mirovanje, iz osobnih razloga. Dodaje da je Katarina Laktićzapočela dužnost mandat članice Gradskog vijeća 20. lipnja 2017. godine kao zamjenica člana Gradskog vijećatakođer izabranog s liste HSP-a g. Milana Mataije, čiji mandat miruje zbog nespojive dužnosti. Nadaljepojašnjava zakonske odredbe temeljem kojih član Gradskog vijeća ima pravo staviti mandat u mirovanje izosobnih razloga, početak mirovanja mandata, te način zamjene člana kome mandat miruje. Dodaje da jetemeljem iznesenog dana 09. 07. 2018. HSP dostavio prijedlog za zamjenu člana Gradskog vijeća kojim jeodređeno da članicu Gradskog vijeća Katarinu Laktić zamjenjuje neizabrani kandidat sa iste liste g. MileHoljevac iz Mušaluka.Temeljem iznesenog Mandatno povjerenstvo je utvrdilo da su ispunjeni uvjeti da dana 07. lipnja 2018.godine počinje mirovati mandat Katarini Laktić, iz osobnih razloga, te da s danom 09. srpnja 2018. godinepočinje teći mandat zamjenika člana Gradskog vijeća g. Holjevca. Stoga predlaže Gradskom vijeću da doneseodluku o početku mirovanja mandata člana Gradskog vijeća i o početku obnašanja dužnosti zamjenika članaGradskog vijeća.Nakon podnesenog Izvješća predsjednik Vijeća g. Radošević je konstatirao da je podnošenjem istogaVijeće primilo na znanje Izvješće Mandatnog povjerenstva o čemu se donosi ZAKLJUČAK O PRIMANJU NA
ZNANJE IZVJEŠĆA MANDATNOG POVJERENSTVA I ODLUKA O POČETKU MIROVANJU MANDATA ČLANA GRADSKOG
VIJEĆA I POČETKU MANDATA ZAMJENIKA ČLANA GRADSKOG VIJEĆA.Nakon navedenog predsjednik Vijeća pročitao je tekst Svečane prisege te je potom g. Holjevacpotpisao tekst iste.

Ad – 2Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za sklapanje Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava zaprojekte financiranje iz Europskih strukturnih i investicijskoh fondova u financijskom razdoblju2014. – 2020. KK.06.1.2.02.0006, Promicanje održivog razvoja kroz revitalizaciju i povećanjeprivlačnosti šume JasikovacPredlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića
Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA – obrazlažući predmetnu točku istaknula je da je Grad Gospić 06. 07.zaprimio odluku od Središnje agencije za financiranje i ugovaranje programa i projekata EU o dobivanjusredstava za projekt Promicanje održivog razvoja kroz revitalizaciju i povećanje privlačnosti šume Jasikovacte da uskoro slijedi potpisivanje ugovora. Pojašnjava da je predmetni projekt prijavljen u ožujku 2017.godine, te je u razdoblju od prijave pa do donošenja Odluke SAFU-a vršeno čišćenje proračuna pri čemu jedošlo do povećanja sredstava koje Grad treba dobiti za navedeni projekt. Vrijednost projekta nije se mijenjalai ista kao i na dan prijave iznosi 2.920.128,70 kn. Od toga prihvatljivi troškovi iznose 2.570.353,39 kn, abespovratna sredstva koje daje SAFU iznose 2.020.554,79 kn. To znači da Grad Gospić zajedno sa svojimpartnerima dodatno treba osigurati sredstva u iznosu od 899.573,91 kn koja čine neprihvatljive troškove.Intetnzitet prihvatljivosti troškova nije  80 % već 78,61 % od toga zajedno sa partnerima Grad Gospićsudjeluje sufinanciranjem prihvatljivih troškova u iznosu od 519.248,87 kn, HDSS sa 7.029,29 i Ličkaekološka akcija 23.520,44 kn.Nadalje dodaje da je SAFU odlučio da su neprihvatljivi troškovi oprema i plaće za HGSS iz razloga štoje to nešto što HGSS-u koristi u njihovom redovnom radu a ne i za projekt revitalizacije šume Jasikovac. Ovajneprihvatljivi trošak SAFU nije izbacio iz proračuna, međutim za isti će se morati osigurati dodatna sredstvau iznosu od 349.775,31 kn. Od navedenog iznosa 70.000 kn će osigurati HGSS, a ostatak Grad Gospić što značida Grad za navedeni projekt treba osigurati 799.024,18 kn.Nadalje pojašnjava da bi potpisivanje ugovora trebalo biti 11. srpnja te prije slijedeće redovnesjednice Vijeća, te da je upravo iz tih razloga sazvana po hitnom postupku ova 10. sjednica Vijeća.
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Budući da Gradonačelnik raspolaže sa sredstvima do 0,5 % iznosa bez primitaka ostvarenih uprethodnoj godini i obzirom da je iznos za navedeni projekt veći od iznosa od 0,5 %, odluku o istome donosiGradsko vijeće, odnosno daje suglasnost gradonačelniku za potpisivanje ugovora za navedeni projekt koji ćebiti na korist svih građana grada Gospića.
PETAR KRMPOTIĆ – navodi da su aktivnosti vezane za uređenje park šume Jasikovac započelepočetkom 2014. godine u suradnji sa Udrugom LEA te da je to projekt bivše administracije. Pri tom izražavazadovoljstvo što je isti prošao na korist svih građana. U ime Kluba HDZ-HSS-HSP AS ističe da će isti uvijek bitiza ovakve projekte te da očekuju da će ovakvih projekata biti znatno više nego li je to bilo proteklih godinapoglavito u duhu otvaranja novih radnih mjesta i zadržavanja stanovnika na području Grada i u duhurealizacije gradonačelnikovih predizbornih obećanja.Kratko se osvrće i na 3. točku Dnevnog reda te ističe da će Klub glasovati i za tu odluku, bez obzirašto za proučavanje iste nije bilo vremena, međutim vjeruje da je isto napravljeno kvalitetno i u dobrojnamjeri.Nakon kraće rasprave, jednoglasno sa 16 glasova „za” usvojena je ODLUKA O DAVANJU

SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE UGOVORA O DODJELI BESPOVRATNIH SREDSTAVA ZA PROJEKTE FINANCIRANE IZ
EUROPSKIH STRUKTURNIH I INVESTICIJSKIH FONDOVA U FINANCIJSKOM RAZDOBLJU 2014.–2020.
KK.06.1.2.02.0006, PROMICANJE ODRŽIVOG RAZVOJA KROZ REVITALIZACIJU I POVEĆANJE PRIVLAČNOSTI ŠUME
JASIKOVAC.

Ad – 3Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za prijavu na natječaj iz Programa ruralnog razvoja RH zarazdoblje 2014. – 2020.Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića
Izvjestitelj: KRISTINA PRŠA – vezano za predmetnu točku istaknula je da je Grad 2017. godine prijavioKIC u Ličkom Osiku na Mjeru 7 – Podmjeru 7.4.1.. Ove godine objavljeni su rezultati na kojima je Grad Gospićbio na 150-om mjestu i projekt nije prošao. Obzirom da je natječaj ponovno objavljen i obzirom da Grad imaprojektnu dokumentaciju mišljenja je da bi bilo šteta da se projekt ponovno ne prijavi. U projektu je sveostalo isto u odnosu na prijavljeni projekat iz 2017. godine. Projekt je dobar, a intetnzitet potpore odMinistarstva iznosi 90 % vrijednosti dok bi preostalih 10 % osigurao Grad. Radi se o projektu vrijednosti 4,5milijuna kuna kojim bi se u funkciju stavio objekt KIC- a u Ličkom Osiku s višestrukom namjenom kao što jesmještaj podružnice Samostalne narodne knjižnice Gospić, prostori za druženje građana, rad Mjesnog odbora,folklornih društava, mažoretkinja i organiziranje raznih edukacija, tribina i sl. Za navedeni projekt/odlukupotrebna je suglasnost Gradskog vijeća kako bi se isti mogao kandidirati na Mjeru 7. Podmjeru 7.4.1.Bez rasprave, jednoglasno sa 16 glasova „za” usvojena je ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA

PRIJAVU NA NATJEČAJ IZ PROGRAMA RURALNOG RAZVOJA RH ZA RAZDOBLJE 2014. – 2020.Sjednica završila s radom u 16.25 sati.KLASA: 023-01/18-01/13URBROJ: 2125/01-01-18-02Gospić, 09. srpnja 2018. godineZAPISNIČAR PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆAMandica Ratković,v.r. GRADA GOSPIĆAPetar Radošević,v.r.


